

MØDE I FORRETNINGSUDVALGET

TID: **Tirsdag d. 25/8 2015 kl. 20:00**

STED: **ABRAHAMSENS GAARD**

DELTAGERE: Pernille, Bjarke, Peter, Ole + Bodil (fra ca. 20:30)

RERERENT: Ole

| DAGSORDEN/ REFERAT  | ACTION               |
|---|----------------------|
| <p>1.<br/>Kort opdatering om</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- para-bordtennis i efterårsferien</li> <li>- hjælp til Johnny Madsen koncert midt i november</li> <li>- henvendelse fra skole om hjælp til undervisning i orienteringsløb</li> <li>- materiel fra Vejlevej 64</li> </ul> <hr/> <p>KK har gjort et fint job med at få folk til para-bordtennis. De har ikke henvendt sig igen, så der er nok kommet den fornødne assistance.</p> <p>Når Bent ved mere om, hvornår og hvor meget, der skal hjælpes til, sender han en opfordring ud om hjælp til arrangementet d. 14/11.</p> <p>Skolen i Give må vente med at få hjælp til de kan komme i lidt bedre tid med en dato m.v. De har ikke reageret på Oles svar-mail om dette.</p> <p>Der bliver opbevaret noget på Abrahamsens Gård og det meste ved Jelling Musikfestival. Klubhusudvalget har noget i gang med evt. bygning ved Abrahamsens Gård og forelægge det senere. Forretningsudvalget mener, at flg. skal overvejes:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Snescooteren bør stå lettere tilgængelig</li> <li>- Kan vi udnytte de bestående faciliteter bedre?</li> <li>- En del materiel kan måske ændres til noget, der ikke kræver så meget plads at opbevare?</li> <li>- Hvad vil vi investere i det? – set i lyset af, vi ikke er sikker på at kunne udleje Abrahamsens Gård på længere sigt.</li> </ul> |                      |
| <p>2.<br/>Emner på klubledermødet d. mandag d. 2/11 hos FROS:</p> <p>Mødets centrale tema er drøftelse af mulighederne omkring fortsat at have et fælles tidtagningssystem i Sydkredsen. Der er afsat ca. 1½ time til dette punkt.</p> <p>KK foreslår, at vi behandler det på et kort, ekstraordinært bestyrelsesmøde.</p> <hr/> <p>Deltagere i klubledermødet: Ole – Bente? – KK?</p> <p>Det er et problem med divisionsmatch på det tidlige tidspunkt, hvor sæsonen ikke er gået i gang endnu, og hvor der samtidig er TC-samling.</p> <p>Vi vil se nærmere på tidtagningsemnet på et ekstraordinært bestyrelsesmøde efter træning/spisning d. 20/10 kl. 19:45. Her kan vi også kort drøfte punkter til næste bestyrelsesmøde.</p> <p>Der er bilag vedr. emnet i Dropbox\Gorm_bestyrelse\Sydkredsen\2015_møde_3_11_02_FROS</p>  | <p>Ole indkalder</p> |

|  |                                    |
|--|------------------------------------|
| <p>3.<br/>Hvem deltager på Klubudviklingsworkshop i Sydkredsen 24-10-2015</p> <hr/> <p>KK – Ole – Steen – Merete</p> <p>Flere kan bare melde sig på O-service, frist 17/10</p>   | <p>Alle</p>                        |
| <p>4.<br/>Klubfest<br/>Jørgen har reserveret Kollerup skole til klubfest fredag d. 6. november</p> <hr/> <p>Vi prøver at rykke starten fra kl. 18:30 til kl. 18:00<br/> Reception til ca. 18:45<br/> Forret<br/> Klubmesterskabspokaler<br/> Middag/Dessert – herunder Gormmester, Jens Kr.'s Platte, noget fra ungdomsturen m.v.<br/> Kaffe efter underholdning forventes ca. kl. 22</p> <p>Bodil spørger Jørgen om medhjælp til oprydning.<br/> Bodil har allerede aftale med Birthe, og hun vil gerne stå for maden.</p> <p>Underholdning: noget med inddeling i hold og nogle ”poster” af forskellig art med ret stram tidsstyring.<br/> Gode forslag modtages gerne – koordineres af Ole.</p> <p>Info på hjemmeside+kalender – mail til alle – Steen spørges, om der skal speciel info til ungdomsløberne</p> | <p>Bodil</p> <p>Ole</p> <p>Ole</p> |
| <p>5<br/>- har vi potentiel WRE-advisor i klubben? (IOF Word Ranking Ewent Advisor).</p> <hr/> <p>Det kunne måske være noget for Claus Lyngby?</p>   | <p>Ole</p>                         |
| <p>Evt.</p> <hr/> <p>Bent: Det ser meget lovende ud med skovaftaler til DM Mellem 2018</p> <hr/> <p>Næste møde : Aftales d. 20/10</p>  |                                    |